
Referat fra bestyrelsesmøde onsdag den 5. juni 2019 

Havedag 

Søndag den 26. maj havde vi en vellykket og hyggelig havedag, hvor haven blev gjort klar til 

sommeren. Vi afsluttede med grill og hygge. 

Forsikring 

Bestyrelsen har haft møde med Codan ang. foreningens konkrete vandskader og følgeskader samt 

generelle betingelser for dækning. Flere afgørelser udestår.   

Varme og isolering 

Bestyrelsen har haft besøg af og møde med rådgivende ingeniør ang. varmecentralen, 

varmeforsyningen (et-strenget system) og rørføringen i ejendommen. Afventer endelige vurderinger.  

På generalforsamlingen blev det desuden vedtaget, at bestyrelsen indhenter endnu et tilbud 

angående isoleringsprojekt mellem kælder og stueetage, som bl.a. kan indebære varmepumper. 

Bestyrelsen har haft møde med endnu en autoriseret el- og VVS-installatør og entreprenør ang. 

dette. Efter rapporten vedr. foreningens varmeforsyning og rørføring, bliver tilbuddet udarbejdet. 

Kælderrum 

Pt. er der ikke flere ledige ekstra rum til leje, men man kan komme på venteliste. Henvendelse til 

Mary-Ann. 

Altanprojekt 

Bestyrelsen har modtaget henvendelse ang. det altanprojekt, som blev præsenteret på 

generalforsamlingen i april. Processen kører, men der er ikke truffet nogen afgørelser. Projektet 

bliver taget op på en kommende generalforsamling, når og hvis projektet kommer tættere på. 

Lejere 

Igennem længere tid, har bestyrelsen forsøgt at få oplysninger om nye lejere i foreningen. Det lader 

til, at flere at begyndt at givet BX eller bestyrelsen besked. Det er dejligt. Bestyrelsen vil i fremtiden 

gå rundt og byde nye lejere velkomne, når vi får besked herom. Ejere af lejlighederne skal selv 

henvende til sig til Simon (vicevært) for udskiftning af navn på dørtelefon. 

 

Bestyrelsen ønsker alle en god sommer! 

 

Næste bestyrelsesmøde er onsdag den 26. juni 

 


